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Jegyzőkönyv 

Készült a Nemzeti Ifjúsági Tanács Szövetség 2021. április 27-én megtartott elnökségi üléséről 

 

Helyszín: Budapesti Európai Ifjúsági Központ 1024 Budapest, Zivatar utca 1 – 3. 

 

Időpont: 2021.04.27 15:30 

 

Jelenlévők: 

Elnökség: Hegedüs Zoltán, Djogni Joel Ségnon, Kovács Péter, Szabó Bálint, Nagy Franciska 

Felügyelő bizottság: Hegedűs Imre, Nemes László, Jósa Bálint (online) 

Titkárság: Kovács Dóra, Turucz Renáta, Faragó Dóra 

  

Hegedüs Zoltán, a Nemzeti Ifjúsági Tanács elnöke köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy az 

elnökségi ülés határozatképes. 

 

Jegyzőkönyv: 

 

Hegedűs Zoltán levezető elnök felkéri Kovács Dórát a jegyzőkönyvvezetésre, aki elfogadja a 

felkérést. 

 

Szavazás: 

Igen: 5 fő 

Nem 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

Az elnökség 5 igen szavazattal elfogadja, hogy Kovács Dóra készítse a jegyzőkönyvet. 

 

Hegedüs Zoltán felkéri Djogni Joel Ségnont és Turi Ádámot a jegyzőkönyv hitelesítésére.  

 

Djogni Joel Ségnon 

Szavazás: 

Igen: 5 fő 

Nem 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

Turi Ádám 

Szavazás: 

Igen: 5 fő 

Nem 0 fő 
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Tartózkodik: 0 fő 

 

Az elnökség 5 igen szavazattal elfogadja Djogni Joel Ségnont és Turi Ádámot jegyzőkönyv-

hitelesítőnek. 

 

Napirend elfogadása: 

1. Elnöki, elnökségi beszámolók 

2. FEB tájékoztató 

3. Döntés beérkezett tagfelvételi kérelmekről 

4. Programok, projektek előrehaladása 

5. Képviseleti ügyek,  aktualitások 

6. 2021. évi Szabadegyetem komcepciójának kialakítása 

7. Mérföldkövek státusza 

8. Egyebek 

Hegedüs Zoltán kéri az Elnökséget, hogy fogadják el a meghívóban is közölt napirendet. 

Szavazás: 

Igen: 5 fő 

Nem: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

Az elnökség ? igen szavazattal elfogadta a napirendet. 

 

 

1. Elnöki, elnökségi beszámolók 

 

Hegedüs Zoltán 

 

Április 8-án volt egy egyeztetésem a kirgizi ifjúsági tanáccsal, velük együttműködésekről 

beszélgettünk, megbeszéltük, hogy küldünk egymásnak magunkról egy angol nyelvű ismertető 

anygaot, itt Franciska segítségét kértem, hogy a nemzetközi munkacsoport mihamarabb készítse el. 

Aznap volt egy Talk with NIT felvételem, és volt egy fókuszcsoportos beszélgetése a Századvégnek, 

kifejezetten a civil szektorral kapcsolatban. 9-én volt az ITM szervezésében egy konferencia, ott pár 

percet voltam az elején, utána Ádám volt végig. Volt egy folyóiratos megbeszélés is. A következő 

héten április 13-án Borsod megyében Szabó Báinttal találkoztunk 3 szervezettel, a Miskolci Módusz 

Egyesülettel, az Ifjúságért Alapítvánnyal, és a Miskolci Civil Szolgáltató Központtal. Itt a 

tagszervezeti bővítés volt a téma, ezek közül 1 szervezet be is adta a tagjelentkezését. Másnap volt 

egy megbeszélés egy fenntarthatósági projekttel kapcsolatban , illetve volt egy egyeztetésem Mohai 

Gergely főosztályvezető úrral. Múlt héten, április 22-én az ITM-ben voltunk a helyettes államtitkár 

úrnál Bálinttal, itt az eddig elkészült projektek eredményeiről kaptunk visszajelzést, illetve 
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megbeszéltük, hogy milyen irányban haladjunk tovább. A mai napon részt vettem a Tehetségügyi 

Koordinációs Fórum egyik ülésén, illetve az elmúlt napokban folyamatosan egyeztettem különböző 

szereplőkkel. 

 

Djogni Joel Ségnon: 

 

Az elmúlt időszakot 6 pontban szedtem össze, az egyik a társadalmi ügyek munkacsoport kapcsán a 

tagokkal történő folyamatos egyeztetés, létszámbővítés. Jövő héten egyeztetek a szakkollégiumi 

projekt, illetve egy konferencia kapcsán, és az ÖME 20/21 koncepció elkészítése kapcsán, ez 1-2 

ponttal fog kiegészülni. F. Tóth Andrással szeretnék a jövő héten beszélgetést kezdeményezni, aki az 

ÖME 20/21 koordinációjáért felel. A következő a Jász-Nagykun megyei jelenlét erősítése, itt 

folyamatos az egyeztetés a kontakt MKSZ-szel az ÖME 20/21 és a tagszervezetek toborzása kapcsán. 

A következő a NIT Közösségképző, itt igyekeztem néhány panel előadóinak és trénereinek 

keresésébe belefolyni, itt még 1-2 visszajelzést várok, de alapvetően pozitív visszajelzéseket kaptunk 

azoktól, akiket terveztünk. A következő a NIT Társtér véleményezése, illetve a kezdeményezések 

feltöltésében vettem részt. Az ESC projekt kapcsán készítettem egy haladási ütemtervet, ezt a 

napokban Zolinak is elküldöm véleményezésre. Az utolsó az XY folyóiratban való részvétel, itt 

alapvetően Zoli munkáját segítettem, két partnerrel egyeztettem a digitális oktatás kapcsán, tőlük, ha 

minden jól megy, 2-3 cikk lesz. 

 

Szabó Bálint:  

 

Ahogy már Elnök úr is említette volt egy túránk Borsod megyében ahol civil szervezeteket kerestünk 

fel, tagszervetei kör bővítés miatt. Úgy gondolom eredményesnek bizonyult látogatásunk. A Társtér 

és Társmarket kapcsán annyi hogy elkészültek a béta verziók, valamint a honlappal kapcsolatosan 

biztosan észrevettétek ti is hogy sajnos 1 hónapig nem volt honlapunk, találtunk egy embert aki 

megtudta volna csinálni de 1 hónapnyi egyeztetés után azt mondta még sem tudja vállalni a honlap 

helyreállítását. Így kezembe vettem az irányítást és megoldottam a problémát úgy hogy újra van 

honlapunk.  

 

Turi Ádám: 

 

Igazán rövid leszek hisz nem sok idő telt el a legutóbbi elnökségi óta.  Kiemelném hogy egyeztettem 

Dr. Pintér Mihállyal aki ülésezett a munkacsoportunkkal, segítette munkánkat. 

 

Nagy Franciska: 

 

Április 6-án a Nemzetközi munkacsoport ülésén – előadást tartott Jósa Bálint melynek témája a 

nemzetközi ifjúságpolitika, és lehetőségek. Megfogalmaztunk egy levelet a European Youth 

Forumnak az ismételt megkeresès a Membership Application kapcsán. Április 8-án részt vehettem a 
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Talk with NIT Beszélgetésen a Felelős Gasztrohős Alapítvánnyal. Április 14-én Sustainaware 

megbeszélésen vettem részt, melyen egyeztettünk a Sustainaware fenntarthatósággal foglalkozó 

szervezettel való esetleges együttműködésről. Április 19-én tartottunk egy  Nemzetközi 

munkacsoport megbeszélést a  NIT angol nyelvű bemutatóanyag készítése kapcsán, V4 

magyar elnökség részére. Nem utolsó sorban pedig a mai nap folyamán egyeztettem Mudra 

Viktóriával és felkértem a NIT Közösségképző -fenntartható workshopjára, és egyeztettünk a 

programról. 

 

Hegedüs Zoltán: 

 

Gyorsan visszajelzek, hogy az elmúlt három hétben elkészült három pályázati beszámoló, köszönöm 

szépen Ádám és a két Dóri munkáját, mert így bement a tavalyi NEA pályázat beszámolója, a 2019-

es diákönkormányzatokkal foglalkozó projekt és a Szólj bele! beszámolója is, gyorsan vissza is 

jeleztek, így a 15000 eurós utófinanszírozást majdnem teljes egészében megkapjuk. Ami még fontos, 

hogy kiment a küldöttgyűlés meghívója, és elkezdődött a megyei ülések szervezése. Baranya: május 

4-én lesz, ott Peti jelen lesz, Bács-Kiskun: május 5., én jelen leszek, Békés: május 12., Peti jelen lesz, 

Budapest:május 18., 18:30 a BEIK-ben, Fejér megye: május 10., Peti biztosan jelen lesz, Győr-

Moson-Sopron: április 28.,  nem lesz elnökségi jelenlét, Heves: április 30., ott jelen leszek, Jász-

Nagykun-Szolnok: május 7., Ádám jelen lesz, Szabolcs-Szatmár-Bereg megye: május 6., 18:30, én 

jelen leszek, Zala megye: május 5., 10 óra, Ádám, kérlek nézd meg, hogy belefér-e neked. Ezek a 

biztos időpontok, hiányzik még Borsod-Abaúj, Csongrád, Hajdú-Bihar, Komárom-Esztergom, Pest 

megye, Somogy megye, Tolna, Vas megye: május 14. lesz a Közösségképző előtti napon, Veszprém 

megye pedig május 20. lesz. 

 

2. FEB tájékoztató 

 

Nemes László: 

 

Örülünk hogy jól vagytok, és hogy találkozhatok veletek, a Felügyelő bizottság felé nem érkezett 

beadvány. Várjuk a soron következendő Küldöttgyűlést és a tagjelentkezéseket folyamatosan 

ellenőrizzük. A másik dolog hogy a jelentkezési lapból nem egyértelmű hogy a törvényes képviselő  

jóváhagyta-e. 

 

 

Hegedüs Zoltán: 

 

Itt azt is vegyük figyelembe, hogy hónapokon keresztül nem volt honlap, ergo nem tudták letölteni a 

tagjelentkezéshez szükséges dokumentumokat, ez egy kicsit vontatottabban ment, így ilyen 

szempontból kérek tőletek rugalmasságot, nyilván ezt a küldöttgyűlésen is elfogjuk mondani. 
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Írjátok össze a javaslatokat, és ezeket majd a Misi beledolgozza. Azt kérem még, hogy végig fogom 

nézni legkésőbb a holnapi nap végéig azokat akik emailben jelezték nekem, hogy szeretnének belépni, 

és ezeket csütörtökig elküldöm, hogy figyelembe tudjuk venni, ezután a küldöttgyűlésre bízzuk a 

döntést, elmondjuk, hogy nem 35 napon belül érkeztek be, ugyanakkor jelezték nekem emailben, 

betartva a 30 napos határidőt, viszont a honlap tegnap vált elérhetővé. Van-e bármi észrevétel a KGY-

vel kapcsolatban?  

 

Hegedűs Imre: 

 

A KGY előtt tervezünk-e elnökségi ülést tartani? Valamint honnan hiányzik delegált? 

 

Hegedüs Zoltán: 

 Bács-Kiskunból illetve Komáromból nincs delegáltunk, jó rendben, KGY-ról beszéltetek ki lesz 

jelen ki nem? 

 

Nemes László: 

 

Alapvetően mindhárman jelen tervezünk lenni. A KGY előtti héten bejövök majd és közösen a 

Titkársággal összerakjuk a szükséges papírokat. 

 

Hegedüs Zoltán: 

 

Elnökségit a KGY előtt még összehívok, illetve a delegálti találkozó előtt is biztosan tartok egy rövid 

elnökségit. Franciskától azt kérném, hogy a fenntarthatósági projektnek rakd össze a timelineját, hogy 

mikor lesznek pótolva a rendezvények.  

 

3. Döntés beérkezett tagfelvételi kérelmekről 

 

Hegedüs Zoltán: 

 

Most tudunk azokról a szervezetekről szavazni, akik itt vannak előttünk, igyekszem mindenkiről 

mondani néhány szót, akik kimaradtak, azokról csütörtökön írok egy emailt. Jelen állás szerint 11 

tagjelentkezésünk van. Alternatív Egyesület: Szegeden működnek, Vajda Árpihoz köthető szervezet. 

Kontakt MKSZ-Jász-Nagykun Szolnokban működnek, ők csinálják a megyei civil 

szolgáltatóközpontot, Joel épített ki velük nagyon jó kapcsolatot. 

 

Djogni Joel Ségnon:  
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Szerintem jó kapcsolat kezd kialakulni a NIT és köztük, egy ifjúsági kerekasztalt szeretnének 

Szolnokon, ebben is számítanának a NIT részvételére. Amin még dolgozunk, hogy ők is igyekeznek 

tagszervezeteket ajánlani, de szerintem nagyon pozitívak és aktívak az együttműködést illetően. 

 

Hegedüs Zoltán: 

 

Fiatalok Együttműködése Cegléd Sikeres Közösségéért Egyesület: Cegléden működnek, régóta 

ismerem őket, a szervezet a ceglédi ifjúsági önkormányzatból nőtt ki. Okkal-Más-Okkal Ifjúsági 

Egyesület: nagyon régóta működnek, hajdúnánási szervezet, Lakatos Ádám náluk kezdte 

pályafutását. Veszprémi BESZ Bizottság: őket személyesen nem ismerem, veszprémi egyetemen 

régóta működő szervezet. Boróka Gyermekjóléti Egyesület: náluk Ádámmal jártunk személyesen 

Nógrád megyében, nagy közösségi házat tartanak fent, sokféle tevékenységük van. Fiatalok a 

Nemzetért Alapítvány: ők Bács-Kiskun megyében működnek. Berényi Kulturális és Sportegyesület: 

Szombathelyen működnek, Simon Ádám dolgozik velük, Ádám ismeri őket, régóta működnek. Miért 

Ne? Alapítvány: Jász-Nagykun-Szolnok megyében működnek. Miskolci Módos Ifjúsági Sport, 

Természetjáró és Kulturális Egyesület: Szolnok, velük Szabó Bálinttal találkoztunk, különféle 

projektekben jelen vannak, a helyi cic is megerősítette, hogy aktív szervezet. Van még nekünk egy 

Vas megyei Tudományos Ismeretterjesztő Egyesület, akik szintén Simon Ádámon keresztül 

kapcsolódnának be a NIT működésébe. Egyesével szavazunk a tagjelentkezésekről. 

 

Hegedűs Zoltán levezető elnök felkéri az elnökség tagjait az Alternatív Egyesület tagjelentkezésének 

előterjesztéséről való szavazásra. 

 

Szavazás: 

Igen:  5 fő 

Nem 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

Az elnökség 5 igen szavazattal elfogadja az. Alternatív Egyesület tagjelentkezésének előterjesztését. 

 

Hegedűs Zoltán levezető elnök felkéri az elnökség tagjait a Contakt MKSZ tagjelentkezésének 

előterjesztéséről való szavazásra. 

 

Szavazás: 

Igen:  5 fő 

Nem 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

Az elnökség 5 igen szavazattal elfogadja a Contakt MKSZ tagjelentkezésének előterjesztését. 
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Hegedüs Zoltán levezető elnök felkéri az elnökség tagjait a Fiatalok Együttműködése Cegléd Sikeres 

Közösségéért Egyesület tagjelentkezésének előterjesztéséről való szavazásra. 

 

Szavazás: 

Igen:  5 fő 

Nem 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

Az elnökség 5 igen szavazattal elfogadja a Fiatalok Együttműködése Cegléd Sikeres Közösségéért 

Egyesület tagjelentkezésének előterjesztését. 

 

Hegedüs Zoltán levezető elnök felkéri az elnökség tagjait az Okkal-Más-Okkal Ifjúsági Egyesület 

tagjelentkezésének előterjesztéséről való szavazásra. 

 

Szavazás: 

Igen:  5 fő 

Nem 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

Az elnökség 5 igen szavazattal elfogadja az Okkal-Más-Okkal Ifjúsági Egyesület tagjelentkezésének 

előterjesztését. 

 

 

Hegedüs Zoltán levezető elnök felkéri az elnökség tagjait a Veszprémi BEST Bizottság a 

tagjelentkezésének előterjesztéséről való szavazásra. 

 

Szavazás: 

Igen:  5 fő 

Nem 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

Az elnökség 5 igen szavazattal elfogadja a Veszprémi BEST Bizottság tagjelentkezésének 

előterjesztését. 

 

Hegedüs Zoltán levezető elnök felkéri az elnökség tagjait a Boróka Gyermekjóléti Egyesület 

tagjelentkezésének előterjesztéséről való szavazásra. 

 

Szavazás: 

Igen:  5 fő 

Nem 0 fő 
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Tartózkodik: 0 fő 

 

Az elnökség 5 igen szavazattal elfogadja a Boróka Gyermekjóléti Egyesület tagjelentkezésének 

előterjesztését. 

 

Hegedüs Zoltán levezető elnök felkéri az elnökség tagjait a Fiatalok a Nemzetért Alapítvány 

tagjelentkezésének előterjesztéséről való szavazásra. 

 

Szavazás: 

Igen:  5 fő 

Nem 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

Az elnökség 5 igen szavazattal elfogadja a Fiatalok a Nemzetért Alapítvány tagjelentkezésének 

előterjesztését. 

 

Hegedüs Zoltán levezető elnök felkéri az elnökség tagjait a Herényi Kulturális és Sportegyesület 

tagjelentkezésének előterjesztéséről való szavazásra. 

 

Szavazás: 

Igen:  5 fő 

Nem 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

Az elnökség 5 igen szavazattal elfogadja a Herényi Kulturális és Sportegyesület tagjelentkezésének 

előterjesztését. 

 

Hegedüs Zoltán levezető elnök felkéri az elnökség tagjait a Miért Ne? Alapítvány tagjelentkezésének 

előterjesztéséről való szavazásra. 

 

Szavazás: 

Igen:  5 fő 

Nem 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

Az elnökség 5 igen szavazattal elfogadja a Miért Ne? Alapítvány tagjelentkezésének előterjesztését. 

 

Hegedüs Zoltán levezető elnök felkéri az elnökség tagjait a Miskolci Morus Ifjúsági Sport, 

Természetjáró és Kulturális Egyesület tagjelentkezésének előterjesztéséről való szavazásra. 
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Szavazás: 

Igen:  5 fő 

Nem 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

Az elnökség 5 igen szavazattal elfogadja a Miskolci  Morus Ifjúsági Sport, Természetjáró és 

Kulturális Egyesület tagjelentkezésének előterjesztését. 

 

Hegedüs Zoltán levezető elnök felkéri az elnökség tagjait a Vas Megyei Tudományos Ismeretterjesztő 

Egyesület tagjelentkezésének előterjesztéséről való szavazásra. 

 

Szavazás: 

Igen:  5 fő 

Nem 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

Az elnökség 5 igen szavazattal elfogadja a Vas Megyei Tudományos Ismeretterjesztő Egyesület 

tagjelentkezésének előterjesztését. 

 

 

Kovács Péter: 

 

Nyilván időm nagy részét a Közéleti Mentorprogram teszi ki, a következő hétvége tervezése, 

különböző látóutak szervezése. Sajnálatos módon az elmúlt hétvégén még mindig online módon 

tudtunk találkozni a srácokkal, viszont 24-én sikeresen megvalósult az első egy napon online képzési 

hétvégénk. Amelyről egyelőre pozitív visszajelzéseket kaptam. Felegdy Botondot sikerült elhívni 

előadónak ő ismert külpolitikai személy. Nyilván  voltak különböző egyeztetéseim április hónapban 

esetleges tagszervezeti bővítéssel kapcsolatban. Emellett szeretném kiemelni együttműködésünket az 

Oktatási Hivatallal.  

 

4. Projektek, programok előrehaladása 

 

Hegedüs Zoltán: 

 

Szólj bele! projekt kapcsán jeleztem, hogy elfogadták a beszámolót, az új pályázat kiírását áprilisra 

ígérték, holnap lesz majd a megbeszélés, ahol szó lesz erről is. Amíg megjelenik a kiírás, elkészül a 

pályázat, frissítjük a régiós nagykövetek hálózatát, ott a dél-alföldi részen kell új embert találni. 

Holnap elkezdjük a szakértők regisztrációját a kutatási eredményeiknek, fent lesz a honlapon a pdf. 

Lépj fel! projekt. Ádám? 
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Turi Ádám: 

 

Szombathelyen volt egy egyeztetésünk a most megújult diákönkormányzattal. Építsd fel kapcsán 

kimentek az új időpontok, többen jelezték hogy szeretnének részt venni a képzésen, de konkrétan 

egyetlen fix időpont van. Általános menedzsment legyen a téma, esetleg projektmenedzsment. 

 

Hegedüs Zoltán: 

 

A vitaest sorozat kapcsán elkezdtük a szervezést. A holnapi napon lett volna a legelső alkalom kettő 

csapattal, viszont az egyik csapatban lett egy covidos, nincs póttag, nem tudnak kiállni, így az 

egyetlen szegedi csapat jutott tovább. A következő Eger, oda Ádámmal fogunk együtt menni, van 

helyszínünk is. A következő állomás május 6-a lesz, Nyíregyházán, oda én fogok menni. Ott az 

történt, hogy a negyedik csapat visszamondta, így Dórival úgy döntöttünk, hogy a második legtöbb 

szavazatot kapó csapat lesznek a beugró. Május 13-án folytatjuk Szombathelyen, ezt Ádám 

menedzseli. Utána május 18-án Budapesten a BEIK-ben, a foglalás jóvá lett hagyva. Május 19-én 

Tatán lesz. Ha minden jól megy, a székesfehérváriakkal fogjuk zárni május 20-án. Május 29-30-án 

lesz a döntő. KA3: kell tartanunk egy nyitó konferenciát június 17-18-án. Előzetesen kiküldjük 

konferenciára való jelentkezést, illetve a szakmai műhelyek létrehozására szintén ki fognak menni 

felhívások. Talk with NIT kapcsán még nekem van feladatom, mi van még tervben? 

 

Turucz Renáta 

 

Főleg Karsai Szilvi illetve Petinek kellene még egy partner. Várjuk egylőre melyik időpont lehet 

alkalmas. 

 

Djogni Joel Ségnon: 

 

Talk with NIT!-ben lehet adás ősszel az ÖME kapcsán? 

 

Hegedüs Zoltán: 

 

Megbeszéljük. A folyóiratról adok még visszajelzést. Ott 3 kész második körös jó minőségű 

anyagunk van, plusz elvileg még Petitől fogunk egy anyagot kapni, illetve lesz egy leirat a DV-ről, a 

BEIK-től kapunk az Európa Tanács ifjúsági stratégiájáról, kapunk egy anyagot Jancsó kollégától a 

tehetséggondozásról, nálam van még a nyolcadik anyag, plusz Joelnél volt még 3. Jövő hét szerdára 

összeáll az anyag, utána a szerkesztőbizottsági tagok megnézik, ezután mehet tördelésre, és majd a 

küldöttgyűlésen be tudjuk majd mutatni az első számot. A Tavaszi Szélre fogunk még fókuszálni, 

illetve ki fogunk írni egy pályázatot publikációkra, ahol az első helyezett 100, a második 50, a 

harmadik 25 ezret fog kapni, erre összesen 175 ezret költünk, de   más szervezetek tapasztalata alapján 
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20-30 használható anyag be fog érkezni. A Közösségképzőről annyit jelzek vissza, hogy a szállás 

megvan, a szakmai programok az Agórában lesznek. Lenne 4 workshop. 

 

Djogni Joel Ségnon: 

 

Pocsai Bettinával egyeztetek a felzárkóztatási projekt kapcsán. 

 

Hegedüs Zoltán: 

 

Az ismerkedő est részleteit még kitaláljuk. A szombati napon reggeli után 2 előadás lesz, a 

Tempusosokkal leegyeztettem, ott az Erasmus változásairól és a Solidarity programról fognak 

beszélni.Utána mennek a szekciók.  Én annyit fogok tenni, hogy a civilszervezetek fenntartása és 

működtetése kapcsán megkértem Borist, hogy a jelentkezések lezárása után küldjön ki egy kérdőívet, 

és az alapján fogja összeállítani az előadást. Kommunikációs? 

 

Turucz Renáta: 

 

Az is rendben van Viki vállalta. 

 

Hegedüs Zoltán: 

 

Peti nálad hogy áll a szekció? 

 

Kovács Péter: 

 

Rendben van, Fekete Balázs fogja tartani az Online és offline illetve munkaszervezés téma kapcsán. 

 

 

Hegedüs Zoltán: 

 

Lesz majd egy délutáni panel, amit kezelek, illetve lesz majd egy City Hunting, amit meg Simon 

Ádám szervez. Vasárnap 9-10-ig lesz egy beszélgetés az Önkéntesség Évéről, az önkéntesség hazai 

kultúrája kapcsán, megkértem Ádámot, hogy moderálja. A kerekasztal beszélgetés résztvevőivel jól 

állunk. 10-11-ig a jogygyakorlatokról lesz szó az önkéntesség területén, itt a Központi Ifjúsági 

Egyesületet kértük fel, illetve még lesz 2 szombathelyi egyesület is, továbbá még 1-2 előadó 

visszajelzését várjuk. Dóri, majd egyesével küldd ki a Szólj bele! követeknek és ifi delegáltaknak a 

regisztrációt. A héten menjen organikusan a jelentkezés, majd rakjuk be csoportokba és küldjük ki 

szervezeteknek. Projektek kapcsán-Közéleti Mentorprogram, Peti? 

 

Kovács Péter: 
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Kettő hétvégénk van vissza, nagyon szeretném már megtartani a június 4-6 a harmadik hétvége a 

gárdonyi helyszínünkön és június 18-19-e péntek szombat 2 napos szállás a BEIK-ben. Ugye a zárás 

a projektek lezárásával, régiós akciókkal  telne. Azt tudom mondani hogy  a 6 csapatból 5-en csináltak 

már mindent. A hatodiknál még nincs olyan felkészültségi fokban a csapat. 

 

Hegedüs Zoltán: 

 

Ami lesz majd valamilyen formában, hogy szeptemberig elkészülnek az anyagok írott formában, 

kértünk segítséget a Nemzeti Tehetség Központtól. A szolidaritási projekt kapcsán, Joel, haladtatok 

előre? 

 

Djogni Joel Ségnon: 

 

Igen, készült egy haladási ütemterv, azt a napokban elküldöm neked is, körülbelül május közepe-

végére tervezzük elindítani, majd Renit is fogom keresni kommunikációs és az arculati megjelenés 

kapcsán. A vírushelyzettől is függ, de szeretnénk a műhelyeket személyesen megtartani. 

 

Hegedüs Zoltán: 

 

Ádám, nálad? 

 

Turi Ádám: 

 

Solidarityvel kapcsolatban hatalmas előrelépések még ne történtek, 8-án kedden lesz a következő 

MCS ülésünk akkor viszont szeretnék beszélni a tagokkal. 

 

5. Képviseleti ügyek,  aktualitások 

 

Hegedüs Zoltán: 

 

Múltkor volt szó az Országos Diáktanácsról és az Országos Diákparlamentről a szakképzés 

témakörében, hogy abban látunk egy lehetséges problémaforrást, hogy a szakképzési intézményeknek 

már az ITM a fenntartója, ezért nem lenne jó, hogyha előfordulna, hogy a következő ősszel vagy 

tavasszal kimaradnánakk az ODP tagok választásnál a szakképzésben tanuló diákok. A héten írok 

egy levelet ezzel kapcsolatban a szakképzésért felelősnek az ITM-en belül, hogy felhívjam erre a 

figyelmet. ODP-n belül volt most valami érdekes a legutóbbi ülésen? 

 

Turi Ádám: 
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Nem.  

 

Hegedüs Zoltán: 

 

Amiről még szintén beszéltünk Ádámmal, hogy jó lenne, ha a következő diákparlamentekben 

erősebben manifesztálódnánk, megyei szinten is, hogy segítsük a fiatal tehetségek kibontakozását, 

ezzel kapcsolatban fogok még az elkövetkező hónapokban egyeztetni partnerekkel. Amit még 

korábban jeleztem, hogy beérkezett tagszervezeti felvetés volt a kedvezményes hitelfelvétel 

kérdésköre, ott alapvetően az a probléma, hogy volt 2 tagszervezet akik igénybe szerették volna venni, 

de a tevékenységi körük miatt nem tudták, még ezügyben futok egy-két kört. A legnagyobb beérkezett 

képviseleti ügy az a civiltörvény módosítása, amit szintén egy tagszervezet jelzett a levelező listán. 

Felhívtam az összes nagyobb vagy régebb óta működő szervezetünket, több körben is egyeztettünk 

Misiékkel. A korábban külföldről támogatott civilszervezetek megjelelőléséről szóló törvény 

visszavonására kötelezett minket az EU, ez meg is történt, ennek a helyébe tervezik azt a rendelkezést, 

aminél a legfontosabb pont, hogy a 20 millió forintnál nagyobb bevétellel rendelkező 

civilszervezeteket vizsgálhatja az Állami Számvevőszék. Az ÁSZ alapvető feladata az állami szervek 

gazdálkodásának felügyelete, nem az NGO-ké. Tüzetesebben átnézve azonban, az ÁSZ-ról szóló 

2011-es törvényben benne van, hogy onnantól kezdve, hogy egy szervezetnek olyan bevétele van, 

ami az államháztartási törvény hatálya alá esik, az ÁSZ vizsgálhatja a szervezet teljes gazdálkodását, 

így ezzel nem érvelhetünk, ebben nincs nagyon mozgástér. Ez plusz terhet azoknak jelent, akiket 

eddig nem vizsgáltak. A következő lépés az volt, hogy megnéztük, hogy ez a rendelkezés hol nem 

egyértelmű, és hol lehet olyan pont, ami hátrányosan érintheti a tagszervezeteinket. Amit én szóvá 

fogok tenni, hogy mit jelent, hogy az ÁSZ ezeket a szervezeteket vizsgálhatja-szúrópróbaszerűen, 

vagy ez egy újabb beszámolási kötelezettség? Annyi van a rendeletben, hogy összefoglaló jelentést 

tesz közzé, nem derül ki, hogy egyesével, vagy csak a választott szervezetekről? Amiben még meg 

fogok szólalni, az az összeghatár. A KSH rendszernek köszönhetően 39,5 millió forint az átlag bevétel 

a civil szektorban, azonban ez nem reális, de ez is egy vitatható pontot nyújt. Ha jól értelemezem a 

rendeletet, akkor az ÁSZ-ra vonatkozó szabályozás is módosításra kerül, amit úgy értelmezek, hogy 

nem lesz ebben az ügyben szankcionálási lehetősége, tehát ilyen értelemben jogkövetkezménye nem 

lesz a vizsgálatnak. Abban gondolkodom, hogy alakítsunk ki valamilyen álláspontot ma, megírom a 

tagszervezeteknek, hogy erről beszéltünk, péntekre összehívnék egy online tagszervezeti egyeztetést, 

ahol összegyűjtenénk kérdéseket, véleményeket. Ennek fényében hétfő-kedd magasságában küldenék 

egy levelet az illetékesnek, azt követően egyeztetést kezdeményezünk, majd állásfoglalásként a 

levelet rakjuk ki a NIT honlapjára. Abból indultam ki, hogy mire van mandátumunk: arra, hogy a 

tagszervezeteink érdekeit képviseljük. Ha beleállnánk abba, hogy az ÁSZ régi szabályai szerint 

vizsgáljon, gyakorlatilag azt kérném, hogy azokra a szervezetekre, akik nem a mi tagszervezeteink, 

más környezet vonatkozzon, ők, pozitívan legyenek diszkriminálva, mert náluk nincs állami forrás. 

 

 

Djogni Joel Ségnon: 
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Nekem szimpatikus volt, hogy megnéztétek hány tagszervezetet érint ez, illetve hogy pénteken 

fórumot szerveztek ennek kapcsán, tudom támogatni a NIT szinten történő állásfoglalást. 

 

Hegedüs Zoltán: 

  

A 20 milliós határt feljebb lehetne tolni, én 75 milliót írtam fel magamnak. Lehetséges üzenetként 

még felírtam azt, hogy, mi a döntéshozói szándék, mert ha rejtett politikai tevékenység kiszűrése a 

cél, akkor sokkal inkább a tevékenységi kört, és nem a bevételt kellene figyelembe venni. Fontos, 

hogy legyen egy társadalmi párbeszéd, és be tudjanak kapcsolódni a civilszervezetek is. Pénteken a 

tagszervezeti fórum 4 órára lesz összehívva, illetve majd maximum kiküldök egy űrlapot is, legyen 

egy konzultáció, vagy küldjék el a tagszervezeti levlistára, vagy privátban, vagy a fórumon mondják 

el, és ebből a hétvégén összegyűjtjük, amit hétfőn beterjesztünk a Miniszterelnökségnek. Ha kész az 

anyag, eldöntjük, hogy hogyan kommunikáljuk. 

 

6. 2021. évi Szabadegyetem koncepciójának kialakítása 

 

Hegedüs Zoltán: 

 

Kinek milyen elképzelése van? 

 

Turucz Renáta: 

 

Én kiemelném a pandémiát mint mentális problémák okozóját talán témának. 

 

Djogni Joel Ségnon: 

 

Azon az ötleten kezdtem el gondolkozni, mint Reni, sok tanulmány szól a pandémia okozta mentális 

problémákról, ezeknek a játékos, informális keretek között való feldolgozása jutott eszembe, de az is 

erős szempont, amit Ádám mondott, hogy sok projektünkhöz tudnánk panelbeszélgetést létrehozni.  

 

Hegedüs Zoltán: 

 

Még azon gondolkodtam, hogy ha van az ifjúsági munkának 10 kulcsterülete, abból 7-et lefed a NIT 

tevékenységi köre. Lehet azt mondanám, hogy legyenek azok a nagy területek, amikkel mi is 

foglalkozunk, és arra húznám rá, hogy fiatalok adjanak tippeket, hogy mire van szükség ezeken a 

területeken, hogyan kellene továbbalakítani. Akkor kezdjük el ennek is a koncepcióját kidolgozni, 

milyen témák, milyen kerekasztalok, szekciók legyenek, milyen projekteket kapcsolunk hozzá. 

 

7. Egyebek 
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Hegedüs Zoltán: 

Van- e valakinek egyebe? Amennyiben nincs lépjünk az utolsó napirendi pontra. 

 

8. Mérföldkövek státusza 

 

Hegedüs Zoltán: 

 

Szabályzat, adatvédelmi dolgok rendben vannak. Imi, üljetek össze Pintér Misivel, mert a ti dolgotok, 

illetve a ti mandátumotok az újabb elnökséghez képest csúszik, az átadás-átvételi dokumentumokat 

készítsétek el. Tagszervezeti bevonás-Nógrádba, Borsodba, Jász-Nagykun megyébe, Pesten, Vas, 

Somogy megyébe vontunk be, Tolnába, Győr-Moson-Sopron megyébe nem, Komárom van még 

felírva. Gazdálkodásnál nálam és Pap Zolinál vannak elmaradások. Szervezeti működésnél: iktatás-

adminisztráció: jövő héten elkezdjük bepótolni. Új honlap elkészítése: napok kérdése. Facebook 

kampányok mennek, sajtónál, megyei működésnél is minden zöld, Joel, neked kell majd a megyei 

delegáltak szervezésével foglalkozni. Munkacsoportoknál: újragondolás, újratervezés van. Imi, az 

Alumnival fel kell vennünk lassan a kapcsolatot, így hogy lehet rendezvényezni, erről beszéljünk a 

héten. Képzéseinknél: e-learning anyagok vannak. A szolgáltatásokról, projektekről, képviseleti 

topikokról beszéltünk. Szabadegyetem környékén átnézzük az elnöki vállalásokat és eredményeket. 

 

Köszönöm szépen a részvételt! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hegedüs Zoltán       Kovács Dóra 

levezető elnök        jegyzőkönyvvezető 

  

 

K.M.F. 

 

                                                                           

Djogni Joel Ségnon                         Turi Ádám 

jegyzőkönyv-hitelesítő     jegyzőkönyv-hitelesítő 
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17/E/2021 Elnökségi határozat 

 

Az elnökség elfogadta az Alternatív Egyesület tagjelentkezésének előterjesztését 

 

Szavazás: 

 

Igen: 6 fő 

Nem: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 
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18/E/2021 Elnökségi határozat 

 

Az elnökség elfogadta a Contakt MKSZ tagjelentkezésének előterjesztését. 

 

Szavazás: 

 

Igen: 6 fő 

Nem: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 
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19/E/2021 Elnökségi határozat 

 

Az elnökség elfogadta a Fiatalok Együttműködése Cegléd Sikeres Közösségéért Egyesület  

tagjelentkezésének előterjesztését. 

 

Szavazás: 

 

Igen: 6 fő 

Nem: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 
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20/E/2021 Elnökségi határozat 

 

Az elnökség elfogadta az Okkal-Más-Okkal Ifjúsági Egyesület tagjelentkezésének 

előterjesztését. 

 

Szavazás: 

 

Igen: 6 fő 

Nem: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 
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21/E/2021 Elnökségi határozat 

 

Az elnökség elfogadta a Veszprémi BEST Bizottság tagjelentkezésének előterjesztését. 

 

 

Szavazás: 

 

Igen: 6 fő 

Nem: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 
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22/E/2021 Elnökségi határozat 

 

Az elnökség elfogadta a Boróka Gyermekjóléti Egyesület   tagjelentkezésének 

előterjesztését. 
 

 

Szavazás: 

 

Igen: 6 fő 

Nem: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 
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23/E/2021 Elnökségi határozat 

 

Az elnökség elfogadta a Fiatalok a Nemzetért Alapítvány tagjelentkezésének 

előterjesztését. 
 

 

Szavazás: 

 

Igen: 6 fő 

Nem: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 
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24/E/2021 Elnökségi határozat 

 

Az elnökség elfogadta a Herényi Kulturális és Sportegyesület tagjelentkezésének 

előterjesztését. 
 

 

Szavazás: 

 

Igen: 6 fő 

Nem: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 
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25/E/2021 Elnökségi határozat 

 

Az elnökség elfogadta a Miért Ne? Alapítvány tagjelentkezésének előterjesztését. 

 

Szavazás: 

 

Igen: 6 fő 

Nem: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 
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26/E/2021 Elnökségi határozat 

 

Az elnökség elfogadta a Miskolci  Morus Ifjúsági Sport, Természetjáró és Kulturális 

Egyesület  tagjelentkezésének előterjesztését 

 

Szavazás: 

 

Igen: 6 fő 

Nem: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 
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27/E/2021 Elnökségi határozat 

 

Az elnökség elfogadta a  Vas Megyei Tudományos Ismeretterjesztő Egyesület  

tagjelentkezésének előterjesztését. 
 

Szavazás: 

 

Igen: 6 fő 

Nem: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


